



Association of
Canadian Universities
for Northern Studies

Association
universitaire canadienne
d'études nordiques

ACUNS 2015



DUE NORTH: Next Generation Arctic Research & Leadership

11th Annual Student Conference

NOVEMBER 5 – 8, 2015

**Association of Canadian Universities for Northern Studies
Arctic Institute of North America & University of Calgary**

The next generation of northern scholars and leaders are invited to attend ACUNS 2015, the 11th Annual Student Conference hosted by the Arctic Institute of North America and the University of Calgary. This interdisciplinary conference is a gathering of early career scholars working on all topics related to the circumpolar north.

We invite you to present your work and to bring your expertise to co-develop and co-organise our next exciting event. Our diverse sessions will include topics on climate change, food security, natural resource development, Arctic policy, sustainable development, northern biodiversity and conservation, education, and human, animal and ecosystem health in circumpolar regions. We hope to see you there!

Please visit: <http://arctic.ucalgary.ca/acuns-2015-student-conference>

Contact us:

ACUNS 2015 Organising Committee
acuns15@ucalgary.ca

Arctic Institute of North America
University of Calgary
2500 University Drive NW, ES-1040
Calgary, AB T2N 1N4
<http://arctic.ucalgary.ca>
Phone: 403-220-7515



**UNIVERSITY OF
CALGARY**



Association of
Canadian Universities
for Northern Studies

Association
universitaire canadienne
d'études nordiques

AUCEN 2015



DUE NORTH: **Nouvelle génération de la recherche Arctique et du leadership**

11e Conférence Annuelle d'Étudiants

5-8 novembre 2015

**Association universitaire canadienne d'études nordique,
Institut Arctique de l'Amérique du Nord et
l'Université de Calgary**

La nouvelle génération des chercheurs sur le Nord et des leaders sont invités à participer à l'AUCEN 2015, la 11e Conférence Annuelle d'Étudiants reçue par l'Institut Arctique de l'Amérique du Nord et l'Université de Calgary. Cette conférence interdisciplinaire est une réunion de jeunes chercheurs travaillant sur des sujets concernant le nord circumpolaire.

Nous vous invitons à présenter vos travaux et à apporter votre expérience pour développer et organiser ensemble notre passionnant événement. Nos séances, très variées, comprendront des sujets tels que le changement climatique, la sécurité alimentaire, le développement des ressources naturelles, la police arctique, le développement soutenable, la biodiversité et la conservation dans le nord, l'éducation et la santé humaine, animale et celle des écosystèmes dans les régions circumpolaires .

Nous espérons vous voir là !

Pour de plus amples informations, visitez notre site :

<http://arctic.ucalgary.ca/acuns-2015-student-conference>

Contactez-nous:

AUCEN 2015 Comité organisateur
acuns15@ucalgary.ca

Institut Arctique de l'Amérique du Nord
l'Université de Calgary
2500 rue University NW, ES-1040
Calgary, AB T2N 1N4
<http://arctic.ucalgary.ca>
Téléphone: 403-220-7515



**UNIVERSITY OF
CALGARY**